

雲埠明和大鐵行

諸君注意 (仔人) 嘜大小各器具俱全價甚相宜



MING WO HARDWARE CO. 23 Pender Street East Vancouver, B.C. (電話) 七〇七 Phone Sey. 3705

片打街東門牌二十三號 明和鐵行總理黃昭立啓

廣東新聞二

運署改制與鄧氏辭職之內幕 兩廣鹽運使署 向係直隸黨政府中央之財政獨立機關...

潮梅舉辦糖捐續捐 汕頭通訊 潮梅拾五屬糖捐 當經籌餉局李清榮時 當擬舉辦...

溫金有告白 啟者本代辦商務並兼有欲造商家紙、買賣紙、權理紙、入籍紙、圍批、屋地、地契、囑書、各等合同...

天壽堂姑嫂丸 治婦女經期不調 赤白帶暗等症

溫金有告白 啟者本代辦商務並兼有欲造商家紙、買賣紙、權理紙、入籍紙、圍批、屋地、地契、囑書、各等合同...

金利源記

GIM LEE YUEN LTD. 75-77 PENDER ST. E. PHONE SEY. 899-3239 VANCOUVER, B.C.

代理奇行超趙常姚樹南鄭壽民趙彬陳達明膏丹丸散

GIM LEE YUEN LTD. 75-77 PENDER STREET EAST VANCOUVER, B. C. PHONE SEY. 899-3239

Advertisement for 'Tian Shou Tang' medicine, featuring a circular logo with a figure and text '天壽堂調經種子丸'.

德紹滙兌公司廣告 本公司自設滙兌業務其快捷妥當...

Advertisement for 'HOP SANG CO.' (合生號) featuring images of various goods like clothing and food.

Advertisement for 'MAN YUEN CHONG CO.' (萬源昌) featuring images of shoes and various goods.

Advertisement for '天壽堂藥行' (Tian Shou Tang Pharmacy) listing various medicines and their benefits.

Advertisement for '合生號' (Hop Sang Co.) listing various goods and services.

Advertisement for '萬源昌' (Man Yuen Chong Co.) listing various goods and services.

Advertisement for '占尾利市致公堂現任職員列' (Zhan Wei Li Shi Zhi Gong Tang) listing various officials and their names.

Advertisement for '溫金有告白' (Wen Jin You Gao Bai) listing various services and contact information.

Advertisement for '天壽堂姑嫂丸' (Tian Shou Tang Gu Ge Wan) listing its benefits for women's health.

Advertisement for '合生號' (Hop Sang Co.) listing various goods and services.

Advertisement for '萬源昌' (Man Yuen Chong Co.) listing various goods and services.